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Zasady pisowni Ż
1.

2.

Ż piszemy w zakończeniach: -aż, -eż, np.:

Ż wymienne na g, dz, h, s, z, ź, np.:

Ż po spółgłoskach: l, ł, r, n, np.:

Ż do zapamiętania np.: 

3.

5.

księgawaga pieróg
drużyna liżę grożenie

druh lizaćblisko

bliżej

groźba

noga papuga

książkaważyć pierożeknóżka papużka

pieniądz

pieniążek
rogi

różki

wstęga

wstążkaż
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małże

lż

odwilż sierżant oranżada

lż ejszy
u lż yć
zwi lż yć

łż
ma łż eństwo
ma łż onek
ma łż onka

rż
d rż eć
oska rż enie
rż enie

nż
i nż ynier
bra nż a
rewa nż

pejzaż

jeż odzież papież odśwież

garaż

-aż

-eż

bagaż bandaż witraż kolaż straż

odśnież młodzież

4. Ż piszemy w dwuznaku dż np.:

dżem dżokej dżinsydżdżownica dżdżysty

drożdże
dżuma
dżentelmen
dżoker

żółty, różowy, róża, żonkil, jeżyna, żołędzie, rzeżucha, żyto, żurawina, ryż, żuk,
żaba, ważka, bażant, czyżyk, gżegżółka, żuraw, żółw, żubr, żyrafa, wąż, żmija, księżyc, 
nóż, łyżka, filiżanka, nożyczki, żelazko, piżama, kożuch, żakiet, łyżwy, łóżko, pożar,
żarówka, żel, leżak, ciężki, żebra, żyrandol, abażur, ścieżka, kałuża, wieża, pasażer,
życie, żagiel, żołnierz, różaniec, ciężarówka, żółtko, księżniczka, mąż, żona, strażak


